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	Acronym of the Project / Acronyme du projet
	

	Project title (in English)
	

	Titre du projet (en français)
	



Each entity will list its publications of the last 3 years (2019-2021). This list may include publications intended for users of research results (professional press, etc.), distinguishing them from publications in scientific peer-reviewed journals. The list may also include preprints not yet published in peer-reviewed scientific journals, particularly for the referencing of preliminary data. If available, provide open access links to the references to improve their accessibility to evaluators. Highlight the names of the authors/co-authors involved in the project. Group references according to their type (e.g. articles in international scientific journals, books, book chapters, etc.).
Add as many entries as necessary.

Chaque entité indiquera la liste de ses publications des 3 dernières années (2019-2021). Cette liste peut intégrer des publications à destination des utilisateurs des résultats de la recherche (presse professionnelle, etc…) en les distinguant des publications dans des revues scientifiques à comité de lecture. La liste peut aussi intégrer des préprints non encore publiés dans des journaux scientifiques avec comité de lecture, en particulier pour le référencement de données préliminaires. Si disponibles, indiquez les liens open access des références pour améliorer leur accessibilité aux évaluateurs. Surligner les noms des auteurs/co-auteurs participant au projet. Rassembler les publications selon leur type (e.g. articles dans des revues scientifiques internationales à comité de lecture, ouvrages, chapitres d’ouvrages, etc.).
Ajouter autant d’entrées que nécessaire.
	

	Name of the entity: 

	

	List of publications in chronological order:
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